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Zápis č. 02/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 14.2.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, F. Pluhař, 

L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni: L. Ott 
Příští zasedání:  13.3.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Okresní (nepovinné) valné hromady svazu 
3. Královéhradecký krajský pohár mužů a žen 
4. Festival barevného minivolejbalu – průběh 
5. Materiální vybavení krajských reprezentací 
6. Podání grantových žádostí (mikroregion a ERASMUS) 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.4.). 
Ze stávajících jednání vyplynula potřeba uspořádat ještě jednu schůzku v okresu Náchod, 
bude 27.2. Potom bude ještě jedna schůzka krajská a následovat bude zpracování 
získaných podkladů, interní oponentura a zveřejnění. 
Úkol trvá. 

• 6/10/2023 – Zaslat informaci o delegátech krajské valné hromady včetně jejich telefonů 
a e-mailů (předsedové OVS, 28.2.). 
Delegáty zatím nahlásily okresy Hradec Králové, Jičín a Rychnov nad Kněžnou. Valná 
hromada okresu Náchod bude až 7.3., výbor KVS s prodloužením termínu souhlasí. 
Úkol trvá. 

• 8/11/2023 – Zpracovat tabulku vyúčtování dotací (J. Kmoníček, 15.1). 
Zpracováno a odesláno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/01/2021 – Dopracovat chybějící životopis (V. Nidrle, 26.1.). 
Dopracováno, odesláno, dotyčný v něm, v přímém kontaktu s ČVS, provedl drobné opravy 
a výsledek nám poslal k archivaci 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/01/2024 – Formálně dořešit situaci kolem opakovaného zápasu v krajském přeboru 
U22Z (L. Ruprich, 15.1.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/01/2024 – Konzultovat s V. Andělem seznam pozvaných na seminář rozhodčích 
(V. Nidrle, 15.1.). 
Konzultováno, pozváni i rozhodčí ligoví. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 
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• 4/01/2024 – Rozeslat družstvům žen propozice MR seniorek (J. Vik, 5.1.). 
Mail rozeslán, zatím se ozvali dva zájemci. Další postup byl konzultován s M. Roudenským 
z Pardubického KVS, kde s pořádáním krajského kola nepočítají. Byly ovšem zjištěny 
nejasnosti v organizaci soutěže, J. Vik se dotáže garantky soutěže D. Bártové. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

Úkol 1/02/2024: Vznést dotaz na garantku soutěže seniorek ohledně 
nejasností v organizaci finálového turnaje. 

Termín:   19.2. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Vik 

 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 15.2.:  
1. Zpráva KVS o čerpání rozpočtu KVS za rok 2023. 
2. Návrh rozpočtu KVS na rok 2024. 
3. Zpráva o inventarizaci majetku a jednotlivých účtů včetně výkazu inventury hmotného 

majetku k 31.12.2023. 
J. Kmoníček zítra dopracuje, J. Vik mu připraví průvodní dopis. 
Úkol 2/02/2024: Připravit průvodní dopis k úkolům 1–3 a zaslat ho 

J. Kmoníčkovi. 
Termín:    15.2. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Vik 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 28.2.:  
4. Plán schůzové činnosti na rok (pololetí) 2024 – viz zápis 11/2023. 
5. Roční plán školení trenérů pořádaných KVS v roce 2024 – letos nebude pořádáno. 
6. Roční plán školení trenérů pořádaných KVS v roce 2024 – viz příspěvek V. Anděla 

v rubrice Různé. 
7. Seznam zájemců o uspořádání kvalifikací – budou dotázáni potenciální vítězové 

soutěží. 

ad 2 – Okresní (nepovinné) valné hromady svazu 
V Jičíně se valná hromada konala 22.1., účast delegátů s hlasem rozhodujícím byla 70 %. Na 
valnou hromadu delegováni Tereza Charousková a Zdeněk Kopecký, kontakty předány na 
KVS. Viz také úkol 6/10/2023. 

ad 3 – Královéhradecký krajský pohár mužů a žen 
Soutěž byla zahájena prvním kolem základní části, hrálo se v sobotu 27.1. v hale TJ Slavia 
Hradec Králové. Kategorie žen se účastní čtyři družstva a hrají na dva vítězné sety, družstev 
mužských je pět a hrají na dva sety hrané. V ženách vede Pouchov, v mužích Malšovice, 
zpráva včetně kompletních výsledků je vystavena na webu KVS. Druhé kolo bude v neděli 
3.3., opět v královéhradecké hale TJ Slavia a opět společně pro obě kategorie. 

ad 4 – Festival barevného minivolejbalu – průběh 
Dvě podzimní kola byla bez problémů odehrána. Následovat bude halový turnaj v Červeném 
Kostelci a venkovní turnaje v Kvasinách, Dřevěnici a v Chlumci nad Cidlinou. 
Co se týká fakturace nákladů, dostanou všichni zainteresovaní manuál, jak postupovat. Na 
první pohled je patrný úbytek zúčastněných klubů (klubů, nikoliv pouze družstev), J. Lejsek 
zmapuje, proč se tyto nehlásí. 
Úkol 3/02/2024:  Zjistit důvod úbytku počtu klubů na minivolejbalových turnajích. 
Termín: 13.3. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Lejsek 
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ad 5 – Materiální vybavení krajských reprezentací 
Předpokládáme, že v průběhu května bude na krajském úřadě schůzka k podrobnostem 
účasti. Materiální vybavení by jako v minulých letech mělo být kompletně poskytnuto krajem. 

ad 6 – Podání grantových žádostí (mikroregion a ERASMUS) 
V programu ERASMUS budeme žádat na stáž volejbalových trenérů v Belgii. Termín je 26. – 
29.9., součástí programu má být mj. návštěva národního volejbalového centra l (TOP VOLLEY 
BELGIUM) Vilvoorde u Brusel, návštěva volejbalová školky Mont Saint Guibert a návštěva 
extraligového zápasu. Informaci o akci podáme na krajské valné hromadě. K tomu 
J. Kmoníček – potřeboval by předběžný rozpočet, aby připravil financování. 
Žádost v programu česko-polské spolupráce nebudeme v únoru podávat. Předpokládáme ve 
druhé polovině roku, záležitost je s příslušným vojvodstvím předjednána.  
K tomu poznámka – proti minulosti byly poskytované prostředky sníženy. 

ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 

- videoporada předsedů KVS (25.1.): 

o výzva Můj klub 2024 – prodloužení termínu podání, 

o rejstřík sportu NSA a návaznost na elektronické zápisy, 

o celostátní festivaly minivolejbalu 2024 (K. Vary, Ostrava, Teplice, Praha), 

o kategorizace sportů – volejbal v první kategorii, 

o smlouva na volné prostředky za rok 2023 (náš kraj 161.626.-Kč, smlouva podepsána), 

o nakládání s finančními prostředky ve VISu – budou zrušeny účty fyzických osob, 
nejprve budou zakázány transakce mezi nimi, proces by měl být postupný a jasně 
definovaný, 

o stanovení počtu delegátů na 4.VH ČVS (náš kraj 8), 

o příprava projektu na nový VIS 2.0 (došlo k dohodě s J. Šritterem, že se na přípravě 
bude podílet), 

o krajská problematika (zde M. Přikryl sdělil, že ze zdravotních důvodů opouští pozici 
místopředsedy ČVS k 1.3., v pozici předsedy KSV zatím zůstává, 

o dohody o provedení práce v ČUS, pro sport nevhodné, bojuje se o změny, 

- zpracován a odeslán dotazník pro krajský úřad „Plán rozvoje sportu v Královéhradeckém 
kraji“ za KVS, 

- předseda KRK KVS navrhuje, aby za zemřelého člena B. Dvořáka byl na valné hromadě 
KVS do pozice řádného člena KRK z pozice náhradníka schválen M. Sršeň, J. Kmoníček 
zjistí, jaký formální postup musíme dodržet. 

Úkol 4/02/2024: Zjistit správný postup náhrady zemřelého člena KRK. 
Termín: 13.3. 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

- konstatuje, že seminář rozhodčí spojený s návštěvou pohárového utkání Slavia Hradec 
Králové – Karlovarsko a s objasněním problematiky elektronických zápisů byl velmi 
zdařilý, 

- poděkoval J. Kmoníčkovi za organizování akcí k problematice mládeže v OVS kraje. 
J. Lejsek: 

- Dnes se na kraji uskutečnila schůzka k žádostem o krajské granty, ke schválení radou 
a zastupitelstvem bude předložen návrh na poskytnutí 65 tis. Kč na minivolejbal, 28 tis Kč. 
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na Královéhradecký pohár, 60 tis. Kč na Benjamínky, 52 tis. Kč na činnost krajských 
reprezentací, 21 tis Kč na školení rozhodčích a 35 tis. Kč na přípravu na olympiádu dětí 
a mládeže. 

- Při tvorbě strategie rozvoje mj. vyplynulo, že z úrovně ČVS neexistuje jednotný kanál 
týkající se metodiky výuky volejbalu, Informace je sice možné při pozorném hledání 
objevit, nicméně nejsou poskytovány uceleně. Toto bude jeden ze závěrů. 

V. Anděl: 
- Semináře rozhodčích se zúčastnilo 22 rozhodčích. Děkuje J. Kmoníčkovi za výklad 

pravidel a M. Ryplovi za prezentaci k eZápisu. Utkání ČP Slavia HK – Karlovarsko se 
zúčastnilo 18 rozhodčích. 

- Letošní školení rozhodčích proběhne jako obvykle ve dvou částech. Část teoretická bude 
ve dnech 7. a 14. 5. (úterky) v Hradci Králové, praktická potom 18.5. při turnaji v Lupenici. 
Už teď eviduje sedm zájemců (prostřednictvím výzvy „Pískej volejbal“), ve druhé polovině 
března chce rozeslat přihlášky. K tomu Jiří Kmoníček – známým zájemcům doporučuje 
poslat informaci o termínech ihned. 

F. Pluhař: 
- Výbor OVS deleguje na valnou hromadu KVS Michala Rypla, Jakuba Lejska, Václava Židů 

a Františka Pluhaře. 

T. Jirásek: 
- Dotázal se, jak by to mělo být s prokazováním účasti na akcích vůči NSA (mládež, 

registrovaní, ale neuvedení v zápisech). Bylo domluveno vypracovat excelový formulář 
obsahující šest listů, jeden pro kraj a po jednom pro každý okres, kde budou v řádcích 
předepsání účastníci, kteří byli za daný klub do NSA vykázáni, na každém listu ve 
sloupcích bude seznam pořádaných turnajů a kluby každému vykázanému vyznačí, 
kterých turnajů se zúčastnil. T. Jirásek do konce týdne zváží, zda by součástí formuláře 
neměly být i další údaje, J. Vik formulář připraví. 

Úkol 5/02/2024: Potvrdit nebo doplnit rozsah informací pro formulář 
k vykázání účasti na akcích pro NSA. 

Termín: 16.2. 
Odpovídá/odpovídají: T. Jirásek 

 
Úkol 6/02/2024: Připravit formulář k vykázání účasti na akcích pro NSA. 
Termín: 25.2. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

J. Kmoníček: 
- R. Máša mu v rozhovoru sdělil, že nebyl pozván na seminář rozhodčích krajských soutěží. 

K tomu V. Anděl – nebyl pozván, protože odmítl pískat krajské soutěže. 
- Účetní Petra Tomsová bude místo práce na DPP zasílat za svoji práci faktury, náklady se 

nezmění. 

L. Ruprich: 
- Dotázal se, zda byla na semináři rozhodčích krajských soutěží řešena záležitost 

metodického dopisu týkajícího se tahané nahrávky u dětí. K tomu V. Anděl – bylo to na 
semináři zmíněno. Po diskusi bylo zjištěno, že ne všichni rozhodčí mail s metodickým 
dopisem dostali, J. Kmoníček ho V. Andělovi poskytne, ten ho rozhodčím rozešle. 

Úkol 7/02/2024: Získat od J. Kmoníčka metodický dopis k posuzování 
nahrávky u dětí a rozeslat ho rozhodčím krajských 
soutěží. 

Termín: 21.2. 
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Odpovídá/odpovídají: V. Anděl 
 

J. Vik: 
- Ve čtvrtek 1.2. se spolu s M. Ryplem zúčastnili online schůzky k problematice eZápisu. 

Hlavním cílem bylo, aby se zástupci krajů vyjádřili, zda lze aplikaci v tomto stavu, přičemž 
na zapracovávání připomínek se stále pracuje (mj. se doplňuje, aby bylo možné převzít 
sestavu z minulého zápasu, resp. postavení z minulého setu), použít, použít s výhradami, 
nebo ji použít nelze. K tomu jsem vyjádřil za kraj názor, že použít lze, nicméně 
s výhradami, protože připomínku k použitelnosti v soutěžích hraných turnajovým 
způsobem vyjádřila jednak o předchozím víkendu H. Luxová z hradecké Slavie, totéž ale 
řekli i zástupci krajů jiných. K tomu uvedl J. Šritter, že věc je již vyřízena, jen je třeba pro 
danou soutěž ve VISu vyznačit, že se hraje turnajově a kdo je pořadatel, který díky tomu 
získá oprávnění pořídit i zápis zápasu, kde hrají jiná družstva. Podrobnější zpráva byla 
rozeslána předsedovi KVS, předsedovi úseku mládeže a vedoucím soutěží. 

 
 
Zapsal: J. Vik. 


